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Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtan i
Dr. Orbán Viktor miniszterelnökhöz,

„Mi lesz Pápán több száz családdal, és mi lesz a várossal? ”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérjük.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Biztosan Önhöz is eljutott a hír, hogy Pápán ismét szociális katasztrófa fenyeget, hiszen az egyi k
legnagyobb foglalkoztató, a Pápai Húsgyár felszámolási eljárás alá került .

2013 . szeptember 9-én, amikor ugyancsak cs ődhelyzetben volt a gyár, azt válaszolta egy azonnal i
kérdésre, hogy a pápaiak számíthatnak Önre. Sajnos, be kell látni, hogy az a ment őcsomag, ami az
önkormányzat bevonásával a munkahelyek megóvását segítette, eddig tudta csak biztosítani a töb b
mint 100 éves vállalkozás működését. Most nem látunk hajnali házkutatást, feljelentéseket, nem tart
naponta sajtótájékoztatókat Budai Gyula. Vészesen nagy a csend . Kérdés, hogy meddig tart ez a
csend?

A magyar reformok Önök szerint működnek, de a gyár 900 dolgozója ezt nem így éli meg . Döntő
többségük egy hónapot sem tud áthidalni fizetés nélkül, hisz senkinek nincs megtakarítása . 201 3
szeptemberében Ön nagyon határozottan visszautasította azon állításainkat, amely szerint a magya r
élelmiszeripar összeomlásában az Önök gazdaságpolitikájának óriási szerepe volt . Önök azt
hangoztatták, hogy a csődöt a korábbi vezetés felelőtlen tevékenysége okozta . Mára ez a teóri a
megdő lt, hisz a gazdálkodásban az új önkormányzati irányítási módszer sem hozott érdemi változást .

Az élet igazolta, hogy ezek a vállalkozások nem bírják ki a különadókat, és azt a minimálbé r
emelést, amiből csak az állam húzott hasznot, hisz a dolgozóknak ez reálértéken csökkenést, a
vállalatoknak kibírhatatlan állami terhelést hozott.

Hamarosan csak egy húsipari vállalkozás marad talpon, és ezt a kapacitás kiesést nem pótolhatja a
helyi élelmiszer-feldolgozás fejlesztése. A kieső munkahelyek vonatkozásában különösen nem . Ha
ez a gazdaságpolitika folytatódik, nem lesz magyar húsipari termék a nagyáruházak polcain . Ezt a
kiesést nem pótolhatják a helyi piacok.
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Hosszan sorolhatnánk, hogy miért hibás az Önök agrárfilozófiája, miért szünteti meg ez a z
élelmiszeripar versenyképes alapanyag termel ő bázisát, miért szüntet meg biztos megélhetést adó
munkahelyeket, de most nem ez a kérdés . Most az a legfontosabb kérdés, hogy mi lesz Pápán töb b
száz családdal? Mi lesz a várossal ?

Miniszterelnök úr 2013 . október 7-én elmondta, hogy nem hagyják ezeket a munkahelyeket elveszni .
Most újra cselekedni kell . Most nincs kampány, de helyzet van . Magyarország Alaptörvénye 7.
cikkében biztosított jogunkkal élve az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II . 24.)
OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján kérdezzük, mit kívánnak tenni ebben a helyzetben ?

Válaszait előre is köszönjük !

Budapest, 2015 . november 19 .
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